



Разработана концепция проекта Закона по вопросам противодействия коррупции

Агентством по противодействию коррупции разработана концепция проекта Закона «О внесении изменений и дополнений в некоторые законодательные акты РК по вопросам противодействия коррупции». Концепция размещена для публичного обсуждения на интернет-портале «Открытые НПА».

[Подробнее смотрите на www.bestprofi.com](http://www.bestprofi.com)

The concept of the draft Law on anti-corruption combating has been developed

The anti-corruption Agency has developed the concept of the draft Law “On amendments and additions to certain legislative acts of the Republic of Kazakhstan on issues of anti-corruption combating”. The concept is available for public discussion in the Internet portal “Legal Acts”.

[For more details please refer
www.bestprofi.com](http://www.bestprofi.com)

Утверждены правила выдачи лицензий на оказание услуг в игорном бизнесе

С 7 августа 2020 года вводятся в силу Правила оказания государственных услуг в сфере игорного бизнеса.

[Подробнее смотрите на www.bestprofi.com](http://www.bestprofi.com)

Rules for issuing licenses for gambling services have been approved

Rules for the provision of state services in the gambling industry enter into force starting from 7 August 2020.

[For more details please refer
www.bestprofi.com](http://www.bestprofi.com)

Продлен специальный порядок государственных закупок

Министр финансов Республики Казахстан Ерулан Жамаубаев сообщил, что в Казахстане специальный порядок государственных закупок продлен до 1 октября.

[Подробнее смотрите на www.bestprofi.com](http://www.bestprofi.com)

The special procedure for public procurement has been extended

The Minister of Finance said that the special procedure for public procurement in Kazakhstan has been extended until 1 October.

[For more details please refer
www.bestprofi.com](http://www.bestprofi.com)

Снижены базовая ставка и ставка рефинансирования

Национальный Банк Республики Казахстан принял решение снизить базовую ставку до уровня 9,00% годовых с 21 июля.

[Подробнее смотрите на www.uchet.kz](http://www.uchet.kz)

The base rate and refinancing rate were reduced

The National Bank decided to reduce the base rate to 9.00% per annum from 21 July.

[For more details please refer www.uchet.kz](http://www.uchet.kz)

Утверждены Правила оказания государственных услуг органами государственных доходов РК

Приказом и.о. Министра финансов Республики Казахстан от 10 июля 2020 года № 665 были утверждены Правила оказания государственных услуг, оказываемых органами государственных доходов Республики Казахстан.

[Подробнее смотрите на www.bestprofi.com](http://www.bestprofi.com)

Rules for provision of public services by the state revenue bodies were approved

Rules for provision of public services provided by the state revenue bodies were approved by the Order No.665 of the acting Minister of Finance dated 10 July 2020.

[For more details please refer
www.bestprofi.com](http://www.bestprofi.com)

С 1 января 2021 года изменится порядок отражения сведений о происхождении товаров при ввозе на территорию ЕЭС

В рамках решения Коллегии Евразийской экономической комиссии с 1 января 2021 года при ввозе товаров на таможенную территорию ЕАЭС участники ВЭД смогут одновременно указывать в таможенной декларации сведения как о непреференциальном, так и о преференциальном происхождении своих товаров путем заполнения соответствующей строки.

[Подробнее смотрите на www.bestprofi.com](http://www.bestprofi.com)

Starting from 1 January 2021 the procedure for reflecting information about the origin of goods imported to the EAEU countries will change

Following the Decision of the Board of the Eurasian Economic Commission, starting from 1 January 2021 upon import of goods to the customs territory of the EAEU all participants of foreign trade activities can simultaneously indicate information on preferential / non-preferential origin status of goods in customs declarations.

[For more details please refer
www.bestprofi.com](http://www.bestprofi.com)

Новые онлайн услуги - получение разрешения на реэкспорт

С 8 августа 2020 года разрешения на реэкспорт продукции можно будет получить онлайн через веб-портал "электронного правительства" www.egov.kz и www.elicense.kz. Все необходимые документы можно будет направить онлайн без необходимости физического посещения ЦОН.

[Подробнее смотрите на www.bestprofi.com](http://www.bestprofi.com)

Permission for re-export of goods are now available online

From 8 August 2020 permission for re-export of goods can be obtained online through the e-government web-portal www.egov.kz and www.elicense.kz. All necessary documents can be sent online without the need for a physical visit of public service centres.

[For more details please refer
www.bestprofi.com](http://www.bestprofi.com)

С 1 октября 2020 года обязательство по выпуску СНТ будет распространяться на подакцизную продукцию

[Подробнее смотрите на www.bestprofi.com](http://www.bestprofi.com)

Starting from 1 October 2020 electronic delivery notes should be issued in relation to excisable goods

[For more details please refer
www.bestprofi.com](http://www.bestprofi.com)

Национальный банк продлил действие предела отклонения курса иностранных валют

Максимальное допустимое отклонение обменного курса доллара США и евро в обменных пунктах Казахстана остается 6 и 7 тенге, соответственно, до 1 января 2021 года.

[Подробнее смотрите на www.bestprofi.com](http://www.bestprofi.com)

The National Bank extends deviation limits of foreign exchange rates

Maximum deviation of exchange rates of the US dollar and EURO in exchange offices in Kazakhstan remains 6 and 7 tenge, respectively, until 1 January 2021.

[For more details please refer
www.bestprofi.com](#)



The information transmitted is intended only for the person or entity to which it is addressed and may contain confidential and/or privileged material. Any review, retransmission, dissemination or other use of, or taking of any action in reliance upon, this information by persons or entities other than the intended recipient is prohibited. If you received this in error, please contact the sender and delete the material from any computer. PricewaterhouseCoopers may monitor outgoing and incoming e-mails and other telecommunications on its e-mail and telecommunications systems. By replying to this e-mail you give your consent to such monitoring. "PricewaterhouseCoopers" refers to PricewaterhouseCoopers network member firms, each of which is a separate and independent legal entity.